
Zápis z jednání studentské rady Gymnázia a JŠ s právem SJZ Zlín 

Dne: 10. 11. 2010 

 Jednání zahájila předsedkyně Monika Janotová vyplněním prezenční listiny a 

požádala členy, aby připsali na prezenční listinu i počet zájemců o filmovou noc.  

 Dne 22. 12. 2010 se bude konat na IH Moskva studentský ples. 

o Ples pořádají studentské rady GJŠ Zlín a Gymnázia LČ. 

o V jednom sále bude hrát DJ Došek, v druhém skupina Quattro. 

o Předsedkyně také požádala členy, jestli můžou zjistit, zda by někdo měl 

zájem na tomto plese vystupovat. 

 Byla sdělena informace, že by bylo možné objednat školní trička nebo školní 

kravaty. 

o Členové mají za úkol zjistit předběžný zájem. 

o Tričko by stálo asi 150 Kč, kravata 200–250 Kč. 

 P. Šil přednesl, že prostor pro šatní skříňky se v prvním patře ještě o něco zvětší, 

oproti původním plánům. Uvažuje se také o postupném dokupování „nádstavců“ 

na každou skříňku. 

 Vedení školy má také v plánu instalovat na každou skříňku „petlice“ (např. dle 

nynějšího vzoru na skříňce téměř u WC) – individuální možnost dokoupení 

visacího zámku. 

 P. Šil se také zmínil o plánech v budoucnosti (např. vchod na čipové karty, 

elektronické nástěnky apod.) 

 P. Šil také tlumočil názor informatiků ohledně školní Wi-Fi pro studenty. 

o Porblém je s bezpečností (zanesení virů apod.). 

o Finanční otázka – bylo by třeba navýšit rychlost připojení, které se již nyní 

blíží k hranici své kapacity – tzn. nemalé finanční náklady. 

o Technická otázka – vytvoření vlastního okruhu, rozvody elektřiny, apod.  

o V souvislosti s tímhle se zmínil, že by měl být v pátem patře (před bývalou 

knihovnou) vytvořen „informační kiosek“, kde by bylo umístěno několik 

volně přístupných PC pro studenty. 

 V souvislosti s rekonstrukcí rozvodů elektrické sítě je v plánu vybudovat školní 

rozhlas. 

Zápis provedl: Nikolaj Malík, X.A Ověřila: Monika Janotová, 2.B, předsedkyně SR 

 


